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Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

 

Subkomise dopravy 
 

konané dne 25.01.2017 od 15:00 hod. v prostorách Biskupského pivovaru U sv. Štěpána, ul. Komenského 
748/4 v Litoměřicích 

 
 
Přítomen: 

 Ing. Vladimír Matys 

 Bc. Jan Jakub 

 Filip Horák, Dis. 

 Bc. Tomáš Lipš, Dis. 

 Josef Krištof 

 Alois Kubišta 

 Jan Ţídek 

 Ladislav Sádlo 

 Ing. Lenka Kuchařová 

 Ing. Ivo Elman  

 Vlastimil Hrzán 
 
Nepřítomen: 0 
 
Omluveni:   

 Jan Klíma 
 

Hosté: Ing. Venuše Brunclíková, MBA – vedoucí OÚR MěÚ Litoměřice 
 
Jednání řídil: předseda komise Ing. Vladimír Matys 
 
Zapisovatel: Bc. Jan Jakub 
 
Program jednání:  
 
1. Úvod, přivítání  
2. Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola 

zápisů z minulých jednání  
3. Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   

4. Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
5. Diskuze, různé, určení termínu příštího (příštích) jednání 
 
 

Konec jednání: 16:50 hodin 
 
Termín příštího jednání: dle předběţného schválení –  19.04.2017, popř. dle pozvánky 
 
 
Zapsal: Ing. Vladimír Matys v. r. 
              Bc. Jan Jakub v. r. 
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1) Úvod, přivítání 
 

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy, omluvil nepřítomné členy.  

 
2) Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola 

zápisů z minulých jednání  
           

- Úkoly z RM nebyly komisi předloţeny, ani ţádosti z odborů MěÚ. 

 
3) Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   

 
- Byly podány informace k realizaci investiční akce „rekonstrukce Palachovy ulice“ 

(zahájení na jaře 2017, stavba je členěna na III. etapy, plánovaný předpokládaný 
konec projektu 08/ 2018).  
 

- Komise byla předběţně informována o plánovaných akcích na území města, které 
významně ovlivní dopravní provoz. Zejm.: z důvodu opravy kanalizačního řadu spol. 
SčVaK dojde v jarních měsících k úplné uzavírce části ul. Na Valech mezi ul. 
Sovova a Osvobození, kdy povede objízdná trasa ul. Liberecká, Teplická a 
Masarykova (včetně autobusové dopravy), po krátkém časovém posunu budou 
ŘSD ČR rekonstruovány okruţní křiţovatky u Kauflandu a na Kocandě – silnice 
I/15, v jarních měsících po ukončení akce SčVaK projde celá ul. Na Valech ze 
strany majetkového správce SÚS ÚK celkovou rekonstrukcí AB povrchů, vlastníkem 
sítí budou pravděpodobně taktéţ rekonstruovány rozvody plynu v ul. Komenského, 
na Vojtěšském náměstí a v ul. Mrázova. U všech těchto akcí budou termíny 
realizací teprve postupně upřesňovány dle podávaných konkrétních ţádostí 
jednotlivými investory.  

 
- Na základě dotazů byla ozřejměna situace a celkový známý stav přípravy týkající se 

pokračování akce „přivaděč“ od mostu gen. Chábery směrem k ul. Teplické, kterou 
zajišťuje Ústecký kraj.  

 
4) Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 

 

Z členské základny komise, popř. od hostů vzešly tyto další podněty, návrhy, 
doporučení či informace: 
 
Trvající podnět  

- Iniciovat v přednádraţním prostoru autobusového, resp. vlakového nádraţí u SŢDC 
s.o. instalaci informačních tabulí s jízdními řády vlakových spojů, aby měli občané 
moţnost nalézt veškeré potřebné informace prakticky a uceleně na jednom místě 
(pro majetkového správce autobusového nádraţí). 
 

- Předseda subkomise Ing. V. Matys navrhl, aby subkomise pravidelně řešila tyto 
problémy a oblasti: 

 oprava komunikací ve městě (info vţdy a odpovědnost TSM) 

 parkování vozidel / tunel, parkovací domy, náměstí (info vţdy od zástupce 
městského úřadu) 

 MHD (info vţdy od zástupce městského úřadu) 
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 popř. další zásadní problémy týkající se dopravy, které vzniknou během roku 
2017 / např. při opravách komunikací, inţenýrských sítí a při výstavbě… 

 
5) Diskuze, různé, určení termínu příštího jednání 

 
- Z členské základny vzešel diskuzní návrh zabývat se nově dopravním přístupem 

(příjezdem) na Mírové náměstí. Do oblasti centra města s omezeními musí zajíţdět 
i vozidla zásobování, popř. autobusů (do hotelu), coţ v praxi často působí provozní 
potíţe. Musí být následně řešeno vydáváním výjimek, popř. asistencí MP apod. 
Bylo navrţeno uvaţovat o provozně dopravním řešení, které jiţ existovalo 
v minulosti, totiţ o obousměrném provozu v ul. Dlouhé. Nastolena otázka, zda by 
nebylo vhodné se k takovému obousměrnému reţimu vrátit. Komise však nepřijala 
ţádný konečný závěr či výstup.    
 

- Rovněţ byla diskutována otázka moţné průjezdnosti ul. M. Pomocné kolem 
autobusového nádraţí a dále kolem Penny marketu – směr Křešice (v obou 
směrech). Zástupci odboru dopravy připustili moţnost budoucího uvolnění průjezdu 
ve směru z ul. Mezibraní směrem k Penny marketu a dále na Křešice, avšak za 
předpokladu, ţe dojde k rekonstrukci neuspokojivého technicko-stavebního stavu 
dláţděné části vozovky ul. M. Pomocné. Obrácený směr by byl s veškerým 
provozem problematický a způsoboval by kongesce a zpoţdění autobusů na 
výjezdu z nádraţí. Ani v tomto případě komise nenalezla jednotný názor a nepřijala 
konečný závěr či doporučení.  
 

- Opětovně byla taktéţ diskutována otázka realizace připravovaného projektu 
„cyklověţe“ u vlakového nádraţí. Ke stavbě není v komisi zcela jednotný názor, 
resp. na její budoucí vyuţití. Nebyl přijat ţádný konečný závěr či doporučení. 
 
 

Komise bude příště zasedat v termínu 19.04.2017 (středa) od 15.00 hod. v kanceláři 
vedoucího odboru dopravy a sil. hospodářství (popř. na jiném místě v intravilánu města 
– bude upřesněno v pozvánce), nebo dříve vzniknou-li nové neodkladné či naléhavé 
důvody k jednání. 
 
 
 
 
                      
 


